
Beste inwoner van 
Leopoldsburg of Heppen

De zomervakantie ligt alweer 
een tijdje achter ons. Hopelijk 
heeft u genoten van wat vrije 
tijd en het mooie weer. 

Intussen ging het politieke jaar 
opnieuw van start. Wij schoten 
uit de startblokken met de 
organisatie van onze gekende 
BBQ, die ook dit jaar weer een 
succes was.

In dit huis-aan-huisblad leest 
u artikels over een paar grote 
dossiers, zoals het container-
park. De vergunning voor het 
nieuwe recyclagepark werd 
betwist en ingetrokken en 
dat heeft veel gevolgen voor 
onze gemeente. We stelden 
enkele kritische vragen aan het 
bestuur en laten het dossier 
niet los.

Lees zeker verder als u op de 
hoogte wil blijven van de laat-
ste evoluties in de Leopolds-
burgse politiek.

Veel leesplezier!

Vergunning nieuw recyclagepark 
ingetrokken: wat nu?
De vergunning voor het nieuwe recyclagepark op Reigersvliet – die eerder door minister 
Zuhal Demir werd toegekend – werd op 17 augustus 2023 door de Raad voor Vergunnings-
betwistingen ingetrokken. Op de gemeenteraad van begin september legden we die beslissing 
voor aan de burgemeester en hij bevestigde dat het waar was! Wel vreemd dat het bestuur het 
pas in oktober via een persmededeling openbaar maakte. Vooral omdat die ontwikkelingen 
een serieuze impact hebben op alle inwoners van onze gemeente. Wat het gemeentebestuur 
gaat doen blij�  voorlopig een groot vraagteken. 

Te vaag
Het provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan 
(PRUP) dat als basis dient voor de inplan-
ting en ontplooiing van de verschillende 
bestemmingen die de gemeente op de site 
Reigersvliet voorzien had, zou te vaag zijn. 
Dat heeft niet alleen invloed op de ontwik-
keling van het nieuwe recyclagepark, maar 
ook op alle andere geplande bestemmingen 
zoals de vrachtwagenparking, de gevangenis, 
de KMO-zone  ...

Bodemsanering stopgezet
De – door OVAM verplichte – bodemsane-
ring maakt het allemaal nog gecompliceer-
der. Die moet in principe gefinancierd wor-
den door de oorspronkelijke eigenaar ... en 
dat is Defensie. Het gevolg? LIMBURG.NET 
zette haar grondsaneringswerken onmiddel-
lijk stop, waardoor het nieuwe recyclagepark 
alsmaar verder weg lijkt. 

En nu?
Hoe gaat de gemeente dat oplossen? Waar 
moeten onze inwoners met hun afval naar-
toe? Wat gebeurt er met het huidige recycla-
gepark? Volgens de eerste schepen zou dat 
wel degelijk vergund blijven tot juli  2026. 
Maar wat daarna?  

Project op losse schroeven
Het prestigeproject van de gemeente staat 
dus op losse schroeven: geen vergunning, 
geen bodemsanering, geen recyclagepark, 
geen vrachtwagenparking, geen gevangenis, 
enzovoort. Laten we hopen dat de initiële 
plannen – door de vermelde omstandighe-
den – enkel vertraging oplopen. Wanneer 
dat niet het geval blijkt, dan stelt zich de 
pijnlijke vraag waar we na midden 2026 met 
ons afval naartoe moeten.

Toni Fonteyn
Gemeenteraadslid

Dorinda 
Vandecauter 

Voorzitter 

De verplichte bodemsanering werd stopgezet. Die 
moet uitgevoerd worden op kosten van Defensie.
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Verhuur buurthuis: met of zonder vaste tapper?
Nu ook de tweede uitbater van het buurthuis in Heppen het zout op zijn patatten niet kon verdienen, werd beslist om de 
cafetaria te verhuren aan verenigingen en particulieren. Ideaal voor uw feestjes en activiteiten dus. Maar doordat de huurder 
verplicht is om met een vaste tapper te werken, wordt het al snel een dure zaak.

De cafetaria in Heppen is te huur. Ideaal 
voor een familiefeest, een verjaardagsfeestje 
in beperkte kring of een kleine activiteit. De 
huurprijs valt goed mee, maar door de verplich-
ting om met een vaste tapper te werken loopt de 
prijs hoog op. 

N-VA Leopoldsburg vindt dat de huurder de 
vrije keuze moet hebben om de cafetaria te 
huren mét of zonder tapper. Volgens het 
bestuur is een vaste tapper noodzakelijk om 
een oogje in het zeil te houden en de cafetaria 
na het feestje of de activiteit af te sluiten. Alsof 
daar geen mouw aan te passen is? Bij verhuur 
van andere ruimtes gebeurt de controle en de 
telling voor en na de activiteit. Dat is voor de 
cafetaria toch ook mogelijk? Waarom zouden 
we huurders op kosten jagen? Onnodige kosten!

Noodopvang in 
Leopoldsburg werd 
hotelverblijf van 
6 weken
Wanneer uw woning getro� en wordt door een 
brand, overstroming … kan u gedurende een 
bepaalde periode beroep doen op noodopvang 
door de gemeente. In theorie althans. In onze 
gemeente blijkt dat anders te zijn. 

Onze verbazing was groot toen we hoorden dat 
personen die voor dergelijke noodopvang in 
aanmerking zouden komen, geen steun ontvingen. 
In een noodsituatie kan de burgemeester ook 
beslissen om een overnachting in een hotel toe 
te staan. Dat liep in dit geval uit de hand. De overnachting werd een all-in verblijf van zes weken! 
Dat tart toch alle verbeelding? 

De N-VA vraagt dat er een duidelijke procedure opgesteld wordt voor de noodopvang en voor de beslissing 
een hotelovernachting toe te staan. Ook de communicatie daarover naar de raadsleden toe, kan beter.

Dorinda Vandecauter, voorzitter

Plant u binnenkort een feestje in de cafetaria in Heppen? 
Hou dan alvast een budgetje aan de kant voor de tapper.

Diane De Volder, fractievoorzitter 

10 jaar N-VA-BBQ
Voor het tiende jaar op rij organiseerde onze afdeling haar BBQ in het 
Museum voor de Oscar Kapel en de K-blokken (het MKOK in de volks-
mond). Onze jubileumeditie was een groot succes.

In tegenstelling tot vorig jaar waren de weergoden ons dit jaar wél gunstig 
gezind. Meer dan 200 mensen kwamen genieten van de volledig zelf-
gemaakte saladebar en de lekker stukken vlees op de BBQ. Het was een 
geslaagde editie!

We kijken alvast met plezier uit naar onze volgende BBQ op 8 september 
2024. Hopelijk is de zon dan weer van de partij en mogen we opnieuw zoveel 
blije gezichten verwelkomen.

Dorinda Vandecauter, voorzitter

Interesse in politiek?
•   Heeft u interesse in het leven in Leopoldsburg?
•   Heeft u vragen, ideeën of opmerkingen?
•   Ziet u ruimte voor verbetering?
•   Heeft u zin in verandering?
•   Wilt u samen met ons goede ideeën uitwerken en na 2024 omzetten in de praktijk?
•   Wilt u aan politiek doen, voor of achter de schermen?

Dan bent u van harte welkom bij onze lokale afdeling!

Contacteer ons voor een vrijblijvend gesprek via leopoldsburg@n-va.be 
of via onze bestuursleden.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Wist u dat …
… we sinds september een nieuwe afdelingssecretaris hebben? Jurgen Vergaert neemt met plezier die taak op zich.

… we iedereen die aanwezig was op onze BBQ willen bedanken?

… we op 8 september 2024 opnieuw een BBQ organiseren?

… u ons kan volgen op Facebook via nl-nl.facebook.com/NVALeopoldsburg?

… u de meest actuele nieuwtjes op onze website n-va.be/leopoldsburg vindt?

…  u lid kan worden van de N-VA via n-va.be/word-lid?
Jean-Jacques Stoops Ondervoorzitter

www.n-va.be/leopoldsburgleopoldsburg@n-va.be



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


